
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 144
Ministeren bedes opgøre, hvor mange ejerboliger, der vil blive ramt af en pro-
gressionsgrænse på 3 mio. kr., efter de nye ejendomsvurderinger træder i
kraft. I svaret bedes ministeren sammenligne med antallet af ejerboliger, der i
dag betaler den høje ejendomsværdiskattesats, samt antallet som følge af
Venstre-regeringens boligudspil.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand

1/1

Skatteudvalget 2016-17
SAU Alm.del  Spørgsmål 144
Offentligt


